
PROTOKÓŁ NR 9/12

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 27 kwietnia 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:45.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Krzysztof Kapała,

4. Zbigniew Piątek,

5. Stanisław Schmidt.

Nieobecny usprawiedliwiony: Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

6. Bartosz Lipiński.

Porządek obrad:

1. Przedstawienie i omówienie projektów planowanych i realizowanych przez Wydział Promocji 

UM w Kowarach – p. B. Lipiński.

2. Wizytacja boisk „Orlika” pod kątem uszkodzeń i prac przeprowadzonych na w/w boiskach.

Ad. 1 Kierownik Wydziału Promocji UM p. Bartosz Lipiński przedstawił i omówił projekty aktualnie 

realizowane lub te, których realizacja rozpocznie się w roku 2012.

Omówiono następujące projekty:

- Królestwo Ducha Gór – termin realizacji 1.02.2012-1.02.13

- Śladami Górnictwa Kowarskiego – 05.2011-04.2012

- Skok do przyjaźni dzieci z miast Kowary i Vrchlabi termin realizacji 1.02.2012-31.12.2012

- Pięć wieków tradycji kowarskich – 1.02.12-1.02.2013

- „Rodzinne wędrówki Ducha Gór” - 1.07.12-1.07.2013

- Zagospodarowanie odpadów – wymiana doświadczeń i rozwój współpracy na pograniczu Polski i  Czech  

termin realizacji 1.09.12-30.04.2013

-  „Wspólna  Historia  –  Wspólne  Świętowanie  Jubileuszu  –  Obchody  uzyskania  praw  miejskich  Kowar  i  

Vrchlabi termin realizacji 09.2012-09.2013.

Ad.  2  Członkowie  komisji  w  towarzystwie  gospodarza  „Orlika”  oraz  p.  Patryka  Hobgarskiego 

prowadzącego zajęcia z młodzieżą na boiskach „Orlika” obejrzeli stan boisk i urządzeń zamontowanych na 

w/w boiskach.  Stwierdzono  wiele  uszkodzeń murawy,  bieżni,  które  mogą być niebezpieczne  dla  zdrowia 

ćwiczących.

Część z uszkodzeń można obejrzeć na fotografiach załączonych do protokołu.

Komisja wnioskuje aby sprawą eksploatacji „Orlika” od czasu budowy do dnia dzisiejszego zajęła się komisja 
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rewizyjna.

Chodzi o konserwacje i prace wykonywane na boiskach „Orlika”.

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje aby sprawą eksploatacji „Orlika” od czasu budowy do dnia dzisiejszego zajęła 

się komisja rewizyjna.

Chodzi o konserwacje i prace wykonywane na boiskach „Orlika”.

Protokołował:                                                                                                                 Przewodniczący

Adam Bierowski                                                                                                    Komisji Sportu, Turystyki 

                                                                                                                                   i Współpracy z Zagranicą 
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